ORDER **SUVOROV**

AWARD CITATION

4	Surname, name and middle name	
1.	Surname, name and middle name	BREZHNEV VLADINIR IOSIFOVICH

Rank 2. Guards Major General of artillery corps

Position and unit 3. Commander of artillery troops of 7 army

is recommended for order "SUVOROV II CLASS"

Birth year 1897 4.

Nationality 5. Russian

Party membership VKP(b) member 6.

Participation in the civil war and later in defence of USSR, in Patriotic war 7. In the civil war 1918 -1921.

In Patriotic war since 22.06.1941.

Wounds and contusions 8. None

In Red Army service since 9. 1918

10. Drafted by which induction station Moscow region military commissariat

11. Previous awards Order "Red Star" in 1943;

jubilee medal "XX years RKKA".

Awardee's and his family permanent home address 12. intentionally obscured

I. Brief and specific description of the personal feat or merits

Mj. General of artillery corps V.I. BREZHNEV conducted extensive organisational preparation work among the artillery units of the army during the preparation for offensive operations.

Operations for forced crossing of the river Svir' and breakthrough of the strong and well fortified enemy defence line were well supported by high density and demolishing power of artillery fire. For this effort, he was mantioned in the dispatch of the Supreme Commander in chief [red. Stalin].

Rapid enemy pursuit and breakthrough of the second well fortified defence line (on the Megreka river) rich with enemy engineering obstacles where both possible thanks to efficient coordination between the artillery and rifle troops.

For efficient organisation of the artillery fire and coordination with rifle troops during the forced crossing of the Svir' river, for breakthrough of 2 well fortified enemy defence lines, Mj. General of artillery corps V.I. BREZHNEV deserves state award order "SUVOROV II CLASS".

Commander of 7 army Lt. General signature /KRUTIKOV/

Military council member of 7 army Mj. General signature /A. USENKO/

05 July 1944



J. J. Mary J.	Все графы заполнять полностью		
	СУВОРОВА НАГРАДНОЙ ЛИСТ		
	1. Фамилия, имя и отчество БРЕЖНЕВ влад имир Иосифович		
A LANGE	2. Звание Тв. генерал-май ор аргиллерии 3. Должность, часть ном захующий артил		
	Представляется к орден у СУВОРОВА НЕРВО СТЕПЕНИ		
	4. Год рождения 1897 5. Национальность Русский 6. Партийность Член ВК		
	7. Участие в гражданской войне, последующих боевых действиях по защите СССР и отечестве чественной войне (где, когда) Войне с 22.6.41 г. и в Отечестве		
* 4	8. Имеет ли ранения и контузии в отечественной войне не имеет		
	9. С какого времени в Красной Армии С 1918 г. 10. Каким РВК призван 10. Каким РВК призв		
М	Ophe Fow Roach on Special B 1943 r. M		
Ass	12. Постоянный домашний адрес представляемого к награждению и адрес его семьи		
半月	The most wonker not none and more cochord nonthing has sacry		
доп вп	тельную работу в артиллерийских частях и соединениях солии. Форсирование р. Свирь и прорив сильно укрепленной долговременной обороны противника были хорошо обеспечены плотностью и разрушительного силой артиллерийского огня, за что отмечен в приказе верховного главно		
A FI	Тыстрое преследование противника и прорыв второй Мегрегской долго временной линии его оборони, с ильно насищенной инженератым сооруженим иму было обеспечено благодаря хорошей организации взаимодействия артилиерии со стредиовыми войсками.		
	За хорошую организацию артиплерийского огня и взаимодействие со стрелковыми войсками при форсировании р.Свирь и прориве двух сильно укрепленных долговременных линий оборонь противника генерал-майор артиллерии БРЕЖНЕВ В.И. достоин награждения орденом СУВСРОВА ПЕРВОЛ СТЕПЕНИ.		
	HOMAHI YOU WE BONCH IN THEH BOCH HOTO COPETA 7-W A P M W M PEHEPAN-MAN OF MELLIN /HPYNIKOB/ /HOVENKOB/ /HOVENKOB/ /HOVENKOB/		
	" 5 " июля 1934 годо.		
, b	I омандир (начальник)		
	»——"194г。		
	TO SECTION OF THE PROPERTY OF		

all lines are to be filled in

